
Referat FAU Hennummarka skole mandag 25. nov kl. 1700 

Til stede: Madeleine N. Bergheim, Stine Asgrimsplass, Johan R. Wesmann, Maria 
Sundsmoen, Madelen Borgevad, Marita Slåtta, Nina W. Dørre, Mads Frandsen, Marius 
Lie og Heidi G. Frogg. 

 

1. Valg av møteleder og referent, godkjenning av agenda og innkalling 
Heidi velges til referent. Mads er møteleder. 

2. Nytt fra skolen v/ rektor Skolen er i rute for juleavslutningen og har valgt ut 
fellessanger og en dans elevene skal øve på. 
Det er satt inn felles juleuke/dager 17.12, 18.12 og 19.12. for hele skolen med 
aktiviteter på tvers av trinn. 
Skøytebanene blir lagt på baksiden framover, så får vi se om den er ferdig til 
19.12.24 eller om vi må flytte fellesdelen til et annet sted. 
Ball for 7. trinn går av stabelen 23. januar.  

3. Skolefotografering 
FAU ønsker å fortsette med Lima som skolefotograf også neste skoleår.  

4. SFO og åpningstider 
FAU ønsker ikke at åpningstidene for SFO på skolen blir endret. Det begrunnes i 
god fleksibilitet for alle. Det kom også opp et ønske om muligheten for å legge til 
morgen-sfo som en tjeneste sammen med gratis kjernetid. Per nå er ikke det en 
mulighet. Vi følger opp dette med rektor på neste møte. 

5. Kjappe punkter fra KFU i november 
Natteravning/Foreldrevakt: Lier frivilligsentral stiller gjerne med ressurser og kan 
godt være bindeledd mellom skolenes natteravnansvarlige, Natteravn Norge og 
Politiet. Lier frivilligsentral kan også bidra med utstyr i form av f.eks vester og flere 
frivillige som kan stille som natteravner i hele kommunen på forespørsel.  
 
Kommunalt foreldreutvalg (KFU) i Lier har også fått nytt styre bestående av leder, 
nestleder og sekretær fra tre ulike lierskoler. Disse sitter for inneværende skoleår. 
 
For mer informasjon henviser vi til Lier kommunes nettsider hvor referater fra 
skolenes FAU-møter og KFU-møtene blir publisert fortløpende. 
 

6. Evaluering av årets TV-aksjon 
Erfaringen er at det kommer et ras med påmeldinger til bøssebæring i dagene før 
selve TV-aksjonen. Etterlatt inntrykk er at alt gikk fint, og en skriftlig evaluering 
med tips og triks fra årets TV-aksjonskomite er på vei. 

7. Evaluering av Halloween-feiring 24 
Etterlatt inntrykk etter Halloween-feiring på skolen er at det var vellykka. Supert 



at foreldrene snakker sammen på skoleårets første foreldremøte angående 
hvordan man sikrer at alle barna har noen å gå ‘’knask eller knep’’ med. 

8. Status for planlegging av nyttårsballet + Juleavslutning 
Nyttårsballet er i rute.  
Juleavslutningen skjer torsdag 19. desember. Andre trinn er ansvarlig for 
gjennomføringen og de ønsker bistand i form av flere kakebakere, kaffekokere og 
ekstra saft. Se informasjon fra dine trinnkontakter eller kontakt Marit H. Bakkan 
på tlf 977 588 58 dersom du kan bidra. 

9. Utbetalinger til klassekassene 
Det er fortsatt ett trinn som ikke har fått overført tilskudd fra FAU. Klassekontakt 
bes sende kontonummer til kasserer madeleine.bergheim@gmail.com.  

10. Evaluering av introtur 
En gang i året har FAU-representantene ved skolen en bli kjent-kveld. Vi foreslår 
at denne ordningen fortsetter de kommende årene. Vi har også noe bevertning på 
møtene. Midlene går av FAU-kassa. 

11. Nytt styre neste skoleår 
Vi skal velge nytt styre i FAU før sommeren 25. Det skal velges ny leder, ny 
nestleder, sekretær og kasserer.   

12. Neste møte 
Neste møte i FAU blir mandag 13. januar 2025. 

13. Eventuelt 
Vi sparer disse sakene til neste møte.  

 

Møtet heves kl. 18.30 
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